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Geachte voozitter,

Je veilig voelen is voor VLP Roosendaal een belangrijke voorwaarde die hoort bij een leefbare buurt,

een leefbaar dorp of bij een leefbaar buitengebied. Nog op (te) veel plaatsen in onze gemeente

voelen inwoners zich echter niet altijd even veilig. Vooral op donkere, slecht verlichte, plekken

bekruipt dat gevoel en dat is volstrekt logisch. Naast het gevoel van onveiligheid in het donker, zorgen

donkere plekken ervoor dat het ook gewoon daadwerkelijk onveilig is. Je ziet niet of amper wat er
gebeurt en bovendien geeft het mensen met minder goede intenties de mogelijkheid deze in de
praktijk te brengen zonder dat het gezien wordt of opvalt.

Voornoemde situaties doen zich vooral voor in het buitengebied waar slechts in beperkte mate

openbare verlichting aanwezig is. Vooral fietsers, met name schoolgaande jeugd welke gebruik

maken van onverlichte fietspaden en wegen, voelen zich onveilig en zijn bovendien kwetsbaar in het

verkeer. Door het ontbreken van openbare verlichting bestaat de kans dat ze door automobilisten niet

of pas (te) laat opgemerkt worden.

Een combinatie van het onveilig voelen en het daadwerkelijk onveilig zijn maakt dat de fractie van

VLP Roosendaal pleit voor meer openbare verlichting in het buitengebied, vooral langs fietspaden.

Een voorbeeld waar dit prima opgepakt is, is bij buurgemeente Woensdrecht. Vele donkere fietspaden

zijn inmiddels voozien met slimme en duuzame verlichting die niet langer brandt dan strikt
noodzakelijk. De verlichting gaat tijdel¡k aan als fietsers gebruik maken van de fietspaden. lnwoners
daar zijn er zeer content over en het draagt bij aan zowel objectieve als subjectieve veiligheid.

1. Deelt u onze mening dat het ontbreken van openbare verlichting, vooral op donkere afgelegen
plekken en in het buitengebied, het gevoel van onveiligheid en ook werkelijke onveiligheid in de hand

kan werken?

2. Bent u bereid te ondezoeken of en waar deze situaties zich voordoen en de resultaten hiervan met

ons te delen? Wellicht helpen meldingen of eerdere onderzoeken hierbij.

3. Bent u bereid te investeren in betere, slimmere en waar nodig meer openbare verlichting op
plekken die daarom vragen? Zo ja, bent u bereid voorstellen hiertoe te doen in de kadernola2024?
Graag een toelichting

4. Bent u op de hoogte van de aanpak openbare verlichting in de gemeente Woensdrecht en bent u

bereid zich (en de gemeenteraad) verder te laten informeren hierover?

Namens de fractie van VLP Roosendaal,
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

l. Deelt u onze mening dat het ontbreken van openbare verlichting, vooral op donkere
afgelegen plekken en in het buitengebied, het gevoelvan onveiligheid en ook werkelijke
onveiligheid in de hand kan werken?

Veiligheid kan alleen worden gewaarborgd als er sprake is van sociale controle.

Wanneer we donkere gebieden gaan verlichten maar er is geen controle vanuit de omgeving of
andere weggebruikers kan dit leiden tot schijnveiligheid. Dit is iets wat voorkomen dient te worden

2. Bent u bereid te onderzoeken of en waar deze situaties zich voordoen en de resultaten
hiervan met ons te delen? Wellicht helpen meldingen of eerdere onderzoeken hierbii.

Meldingen die binnen komen bij de gemeente over dit onderwerp, bekijken en beoordelen wij of er

motiverende maatregelen benodigd zijn om de onveiligheid of het gevoelvan onveiligheid weg te

halen.

3. Bent u bereid te investeren in betere, slimmere en waar nodig meer openbare verlichting op
pfekken die daarom vragen? Zo ja, bent u bereid voorstellen hiertoe te doen in de kadernota
2024? Graag een toelichting

Komend jaar wordt er met de onderhoudsaannemer gekeken naar het juist besteden van de

beschikbare gelden. Dit betekent dat bij vervanging of uitbreiding altijd led zal worden toegepast. Met

betrekking tot slimmere verlichting wordt gekeken waar deze toepasbaar is en ook resulteert in een

verbetering van de verlichting in de openbare ruimte. Denk hierbijaan dimmen op basis van het

verkeersaanbod of weersomstandigheden. Maar we moeten er ons ook van bewust zijn dat

verlichting niet alles oplost en dat we ook donkerte moeten respecteren. Dit van belang voor zowel de

gezondheid van de mens als het milieu.

4. Bent u op de hoogte van de aanpak openbare verlichting in de gemeente Woensdrecht en

bent u bereid zich (en de gemeenteraad) verder te laten informeren hierover?

De gemeente houdt de ontwikkelingen met betrekking tot de verlichting zeker in de gaten. Maar kijkt

daarbij ook verder dan de buurgemeenten. Wij laten ons dan ook niet leiden door leveranciers, maar

door bewezen verlichtingsprojecten in de buiten ruimte.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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